

8 Days 天 7 Nights 晚

运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : MH/MU 8PSH



江南新面貌

Shanghai, Suzhou, Wuxi, Jiangyin, Changzhou, Nanjing, Zhenjiang
上海, 苏州, 无锡, 江阴, 常州, 南京, 镇江



- * 【南京】耗资70亿打造~牛首山, 游览【佛顶宫】
- * 【上海】宿五星邮轮世纪天子号夜赏黄浦江外滩
- * 【常州】住宿国际五星香格里拉大酒店
- * 【镇江】参观白蛇传之金山寺
- * 【无锡】乘艇游京杭大运河

Day 01	Kuala Lumpur ~ Shanghai	(D)	第一天	吉隆坡 ~ 上海	(晚餐)
Day 02	Shanghai ~ Suzhou	(B / L / D)	第二天	上海 ~ 苏州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Suzhou ~ Wuxi	(B / L / D)	第三天	苏州 ~ 无锡	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Wuxi ~ Jiangyin ~ Changzhou	(B / L / D)	第四天	无锡 ~ 江阴 ~ 常州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Changzhou ~ Nanjing	(B / L / D)	第五天	常州 ~ 南京	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Nanjing ~ Zhenjiang	(B / L / D)	第六天	南京 ~ 镇江	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Zhenjiang ~ Shanghai Cruise	(B / L / D)	第七天	镇江 ~ 上海游轮	(早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Shanghai ~ Kuala Lumpur	(B / L / -)	第八天	上海 ~ 吉隆坡	(早 / 午餐 / -)

Place of Visit 景点



Shanghai 上海 : Shanghai New World 上海新天地, Nanjing Road 南京路步行街, ChengHuangMiao 城隍庙
Shanghai Air Bus(City sightseeing) 上海动吧(车游浦东陆家嘴)
Century Sky Cruise 世纪天子号, Shanghai aerobatics show 上海杂技表演
Traditional Health centre 养生中心, Gem Gallery 宝石展览馆

Suzhou 苏州 : Shantang 苏州山塘书院, Jinji Lake Scenic Area 金鸡湖风景区, Silk Factory 丝绸工厂
Suzhou Museum 苏州博物馆, Suzhou Guanqian Street 苏州观前街

Wuxi 无锡 : Nianhua Bay Zen town 拈花湾禅意小镇, Qingming Bridge Shui Long Tang 清明桥水弄堂
Changguanxi National wetland Park 长广溪湿地公园, Pearl Gallery 珍珠展览馆
Wuxi GuYun River 无锡京杭大运河

Changzhou 常州 : Dongpo Garden 东坡公园

Jiangyin 江阴 : Huaxi Village 中国华西村

Zhenjiang 镇江 : JinShan Temple 白蛇传金山寺

Nanjing 南京 : Laomen Dong 老门东, Niushan mountain 牛首山, Bridge Park 大桥公园,
Nanjing Ghost face city 南京鬼脸城

额外加点 全包+ 购物 4 站

Hotel 酒店



Shanghai 上海 : Venus International Hotel / SML 维纳斯酒店/同级
Century Sky Cruise 世纪游轮天子号

Zhenjiang 镇江 : Vienna Hotel / SML 维多纳酒店/同级

Suzhou 苏州 : Jincheng Jinjiang Hotel / SML 金澄锦江酒店/同级

Nanjing 南京 : Wanghai International Hotel / SML 汪海国际酒店/同级

Wuxi 无锡 : Golden Coast Hotel / SML, 金色海岸酒店/ 同级

Changzhou 常州 : Shangri-La Hotel / SML 常州香格里拉/同级

Special Flavor 风味



Xiao Long bao 小笼包, water village flavor 水乡风味, big meat noodle 大肉面, Wuxi Pork Ribs 无锡排骨, Tai Lake Flavor 太湖风味, Changzhou Flavor 常州风味, Salted chicken 盐水鸡, Drama Feast 戏宴, HuaiYang flavor 淮扬风味, Shanghai Flavor 上海风味, Zhenjiang Flavor 镇江风味, Red Chicken 红子鸡, Huhua Flavour 沪华风味

Tour Fare 团费 :

Departure 出发日期 :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator

UPDATE ON : 04/05/2018



TOUR CODE : MH/ MU 8PSH



8天7晚 上海. 苏州. 无锡. 江阴. 常州. 南京. 镇江


第一天 吉隆坡  ~上海 (晚餐) 住: 维纳斯酒店/同级

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘坐班机飞往有“东方巴黎”、“东方不夜城”之称的上海市。

上海新天地- 是以上海独特的石库门建筑旧区为基础改造成的步行街, 是上海热门景点之一。

南京路步行街- 是世界上最著名, 最繁华的商业街, 也是上海开拓最早建立的一条商业街, 是以纽约的第五大街, 巴黎的香榭丽舍大街, 伦敦的牛津街, 东京的银座齐名的世界超一流商业街。

上海杂技表演- 团是中国著名的杂技艺术专业表演团体。创建于 1951 年。在政府的领导、关心下, 上海杂技团在规模、资本、艺术诸方面不断得以发展, 在国内外都享有很高的知名度和声誉


第二天  上海 ~苏州 (早/午/晚餐) 住: 金澄锦江酒店/同级

早餐后前往养生中心。午餐后乘车前往苏州。

苏州山塘书院- 观赏国家级非物质文化遗产【评弹】, 品香茗 (每位 1 杯)


金鸡湖风景区- 环湖错落起伏的城市广场, 湖滨大道, 玲珑湾, 文化水廊以及将建成的水港邻里, 李公堤, 望湖角等八大景观营了金鸡湖旅游景区的独特魅力

苏州观前街- 是苏州人气最高的购物聚集地, 历来有“苏州第一商圈”的美誉。这里是姑苏城内最老字号的购物街区

第三天  苏州 ~ 无锡 (早/午/晚餐) 住: 金色海岸酒店/同级

苏州博物馆- 建筑造型与所处环境自然融合, 空间处理独特, 建筑材料考究和内部构思, 及最大限度地把自然光线引入到室内。接着前往**丝绸拈花湾禅意小镇**- 拈花湾山面湖与灵山大佛依上为邻, 宛如一朵盛开的莲花, 是东方禅文化度假体验区, 集禅局、禅艺、禅境、禅景、禅悦为一体的中国心灵度假目的地

清明桥水弄堂- 水弄堂可以了解到江南水乡民风民俗, 是活生生的东方‘艺术走廊’

第四天  无锡~江阴~常州 (早/午/晚餐) 住: 常州香格里拉/同级

长广溪湿地公园- 湿地公园是一座集生态、休闲、科普、人文为一体的国家级生态湿地公园。接着继续参观**珍珠展览馆**。

中国华西村- 全村共有 380 户, 1520 人, 面积 0.96 平方公里。2009 年, 华西村入选中国世界纪录协会中国第一村, 华西村创造了中国世界纪录协会多项世界之最, 中国之最, 是中国目前最富有的村子。


无锡京杭大运河- 最长的运河, 中国古代伟大的水利工程, 大运河北起北京, 南至杭州, 经天津、河北、山东、江苏、浙江等省市, 贯通海河、黄河、淮河、长江、钱塘江五大水系, 全长 1794 公里。

第五天  常州~南京 (早/午/晚餐) 住: 汪海国际酒店/同级

东坡公园- 整个景区是由一个三面环水的半岛和古运河中的半月岛组成, 二岛间由一座明代古桥相连, 面积虽然不大, 只有 4.3 公顷, 但也别有洞天, 古迹众多。

老门东- 城南旧貌, 游老门东, 回溯明清时期传统老城南原貌!

南京鬼脸城- 因园内古城墙中段一块凸出的椭圆形红色水成岩, 长年风化, 酷似一副狰狞的鬼脸, 故被称为“鬼脸城”。

第六天  南京 ~ 镇江 (早/午/晚餐) 住: 维多纳酒店/同级

牛首山- 耗资 70 亿打造, 其中之佛顶宫建筑壮观祥和, 补论外墙, 门槛亦或天花均满布雕刻, 设计巧夺天工。佛顶宫内建有一卧佛, 其造型借属于敦煌莫高窟中卧佛塑像, 面容庄严而慈祥, 并会 360 度缓慢旋转, 寓意佛法恩泽四方。而位于地下 5 层深之千佛舍地宫, 由宫外长廊至宫内均金碧辉煌, 华丽非凡。

大桥公园- 国林依山傍水, 绿郁成荫, 环境幽美, 于雄伟江大桥, 规模宏大的丰城电厂, 连成一幅壮丽自然景区, 是盛夏避暑, 游览观光, 进行宗教活动为一体的旅游胜地。

金山寺- 属国家 5A 级风景, 金山寺始建于东晋, 是中国佛教诵经设斋, 礼佛拜忏和追荐亡灵的水陆法会的发源地神话中白蛇传之源地

第七天 镇江 ~ 上海游轮 (早/午/晚餐) 住: 世纪天子号

早餐后, 乘坐**上海动吧(车游浦东陆家嘴)**。接着乘坐**世纪天子号**。在辉煌的浦江夜景中, 享用国际自助晚餐及各种特色餐饮, 餐后参加船长欢迎酒会。游轮启航, 夜游黄浦江, 酒吧员工文艺晚会, 带给您游轮狂欢之夜, 留下令人难忘的美好记忆。

第八天 上海  ~ 吉隆坡 (早/午餐/-)

早上, 可在酒吧享有免费早茶, 早咖啡, 精美茶点, 在吴淞口观赏东方的海天一色盛景, 游轮返航, 早餐后在上海国际客运中心离船。接着前往**城隍庙**。随后, 参观**宝石展览馆**。午餐后, 送往机场乘机返回吉隆坡

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

UPDATE ON :04/05/2018



8D7N Shanghai . Suzhou. Wuxi. Jiangyin. Changzhou. Nanjing. Zhenjiang

DAY 1 KUALA LUMPUR  ~ SHANGHAI (D) Hotel : Venus International Hotel / SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Shanghai.

Shanghai New World - It is a pedestrian street transformed from Shanghai unique old Shikumen building area and is one of Shanghai most popular attractions

Nanjing Street- Boutiques offering some of the best name brand items in the world. Versace and Armani clothing, Rolex and Cartier watches, Pearls and jewelry and many neat little shops selling all sorts of things

Shanghai aerobatics show- The group is a famous Chinese acrobatics professional performing group. Created in 1951. With the leadership and concern of the government, the Shanghai Acrobatic Troupe has continued to develop in terms of scale, capital, and art

DAY 2  SHANGHAI - SUZHOU (B/L/D) Hotel : SuZhou JinCheng Jinjiang Hotel/SML

After breakfast visit the Traditional Health Centre. After lunch transfer to

SuZhou ShanTang- where to watch national intangible cultural heritage (Pingtan) and taste Xiangming tea (1 cup each)

Jinji Lake Scenic Area- Near the western and northern shores, closer to Suzhou proper, are broad promenades, waterfront parks and neighborhoods full of shopping, entertainment and cultural attractions with names like grand promenade, Marina Cove and Arts and Entertainment village

Suzhou Guangqian Street- It is the most popular shopping center in Suzhou and has always been known as the "Suzhou First Business Circle". This is the oldest shopping street in Gusu City.

DAY 3  SUZHOU ~ WUXI (B/L/D) Hotel : Golden Coast Hotel / SML

SuZhou Museum - The architectural style is naturally integrated with the environment in which it is located, uniquely managed in space, exquisite in architectural materials and interior design . After that visit the **silk factory** .

Nianhua Bay Zen town - nian hua wan is between mountain lake and mountain LongShan Buddha, is Oriental Zen cultural resort area , zen residence, zen art , zen area , zen scenery, zen yue into one of leisure resort in china.

Qingming bridge water alley- water alley can understand the folk customs of Jiangnan Water Village, is a living Oriental "art corridor.

DAY 4  WUXI ~ JIANGYIN ~ CHANGZHOU (B/L/D) Hotel : Shangri-La Hotel / SML

Changguanxi National wetland Park- wetland park is a national level Ecology wetland park gathered with ecology, leisure, popular science and humalities. After that visit the **Pearl Gallery**.

Huaxi Village - whole village total 380house, 1520 people , area 0.96 square kilometers.2009 Huaxi village China World Record Association China's first village. Huaxi Village has created many of the world records of China World Record Association, the most in China, is China's richest village

Wuxi GuYun River- The longest canal, the great water conservancy project in ancient China, from Beijing in the north to Hangzhou in the south and passes through the Tianjin, Hebei, Shandong, Jiangsu and Zhejiang provinces. It connects the Haihe River, the Yellow River, the Huaihe River, the Yangtze River and the Qiantang River with a total length of 1,794 kilometers.

DAY 5  CHANGZHOU ~ NANJING (B/L/D) Hotel : Wanghai International Hotel / SML

Dongpo Garden - The entire area consists of a peninsula surrounded by water on three sides and the half moon island in the ancient canal. The two islands are connected by an ancient bridge of the Ming Dynasty.

Laomen Dong- the very first south town, visit Laomen Dong. To trace the original Ming & Qing bynas tres old town.

Nanjing Ghost face city - the oval-shaped red sedimentary rock protruding from the middle section of the ancient city wall, it has been weathered for many years and resembles a sly grimace. It is therefore known as "Ghost City".

DAY 6  NANJING ~ ZHENJIANG (B/L/D) Hotel : Vienna Hotel / SML


Niushan mountain- cost 7 billion to build up, one of the buddha palace is magnificent, full of sculpture, gorgeous design. Inside the Buddha palace present a lying buddha , the design is learn from the lying buddha in dunhuang mogao caves dignified but benevolent face, and will & turn 360 degrees in slow rotation.

Bridge park - Garden is surrounded by mount and rivers, it is a magnificent natural scenic spot it is popular summer resort, sightseeing and religious activity

JinShan Temple - It is a national 5A-level landscape. Jinshan Temple was built in Dongpu. It is the birthplace of the land and water law society in which Buddhists in China set up fasting, worship Buddhas and call for souls. The Myth of White Snake

DAY 7 ZHENJIANG~SHANGHAI CRUISE (B/L/D) Hotel : Century Sky Cruise

After breakfast, **Shanghai Air Bus(City Sightseeing)**. After that ,take a ride **Century Sky Cruise**. In the Pujiang night scene, enjoy an international buffet dinner and a variety of specialties. After the meal, attend the captain welcome reception. The cruise sails, night tour of the Huangpu River, bar staff entertainment evening, bring you a cruise night, leaving memorable memories.

DAY 8 SHANGHAI  ~ KUALA LUMPUR (B /L/-)

In the morning, enjoy free morning tea, morning coffee, in the bar, watch the sky and sea in the sky, the cruise return, and leave the ship at the Shanghai International Passenger Terminal after breakfast. After that visit **The ChengHuangMiao** Of course, visit to the **Gem Gallery**. After lunch, transfer to airport flight back home.

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **